



Ref: PTA2021-11

Christmas Cards Distribution Arrangement of G1-3

1 至 3 年級已訂購聖誕咭發放安排

To all the parents of G1 to 3 who have ordered Christmas cards:

致各位已訂購聖誕咭的 1 至 3 年級家長：

Due to the COVID-19 situation, the Education Bureau has announced that face-to-face classes and school activities will be suspended from tomorrow. Therefore, the Christmas cards cannot be distributed directly to your children. The following arrangements are currently available:

由於疫情關係，教育局已宣佈明天起全面暫停面授課堂及校內活動，因此未能將已訂購的聖誕咭直接派發到 貴子女手中。現有以下安排可供選擇：

- Present your student ID Card to the School Office (1/F) to pick up the Christmas cards during office hours
在辦公時間內憑學生證到一樓校務處領取聖誕咭
- Ship to the designated SF Station by “SF Express Receiver Paid” arrangement
以「順豐到付」安排寄至指定的順豐站

SF Address Code 順豐地址編號： _____

Receiver 收貨人： _____

Phone 電話： _____

****Please refer to the following website for the SF address code****

****請瀏覽以下網址以取得順豐地址編號****

https://www.sf-express.com/hk/tc/dynamic_function/S.F.Network/SF_store_address/

The 14th Parents and Teacher Association
第十四屆家長教師會 敬啟

1 December, 2020
2020 年 12 月 1 日